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Inzake Financiële crisis bij Waterschap Amstel Gooi en Vecht 

 

 

Volgens berichtgeving uit de media kampt Waterschap Amstel, Gooi en Vecht (AGV) met flinke 

financiële tekorten. Er wordt zelfs gesproken over een mogelijk technisch faillissement. Vorig jaar 

is afgesloten met een tekort van 17,6 miljoen euro. Dit jaar koerst het waterschap af op nog 

hogere rode cijfers: 18 miljoen.  

 

Sommige bronnen melden dat het waterschap al in gesprek is gegaan met de provincie Noord-

Holland. Vertrekkend VVD-bestuurder en verantwoordelijk voor financiën bij AGV lijkt te doen 

alsof het allemaal meevalt en dat de provincie niet gaat ingrijpen. Om te concluderen: “Maar 

risicoloos qua waterveiligheid is de wereld natuurlijk nooit." De persoon die de financiële taken 

overneemt, Simon Deurloo (PvdA), noemt de situatie echter ‘inktzwart’. Volgens VVD-

fractievoorzitter Brigitte Wielage is ‘onze veiligheid in het geding’, mede omdat het achterstallig 

onderhoud van dijken verdere vertraging dreigt op te lopen. 83 procent van de dijken in het 

gebied van het waterschap voldoet aan de veiligheidsnormen. Bij 17 procent is dat dus niet het 

geval.  

 

Waterschappen spelen een belangrijke rol in het oplossen van o.a. de watercrisis die op ons 

afkomt, het halen van Europese doelen voor waterkwaliteit en in het bijdragen aan oplossingen 

voor de biodiversiteitscrisis. AGV lijkt daar nu niet financieel voor klaar. 

Daarom de volgende vragen aan GS: 

1. Welke gesprekken zijn er met AGV gevoerd over de financiële situatie en wat is daar 

uitgekomen?  

2. Hoe heeft dit kunnen gebeuren en wanneer heeft de provincie voor het eerst opgemerkt dat 

het niet goed gaat met AGV? Wat is daar toen aan gedaan?  Had achteraf niet eerder 

ingegrepen moeten worden? 

3. Kan GS garanderen dat AGV haar taken straks goed kan verrichten als het gaat om 

bescherming van water (o.a. KRW), de zorg voor sterke biodiversiteit in en rond het water en 

waterveiligheid (o.a. dijkveiligheid)?  

4. Is GS bereid om samen met AGV te borgen dat eventuele bezuinigingen niet ten koste gaan 

van de inzet van het waterschap op het gebied van waterkwaliteit en biodiversiteit? 

5. Waarom voldoet 17% van dijken niet aan veiligheidsnormen en wanneer wordt dat opgelost? 

6. Welke instrumenten staan de provincie tot beschikking om te interveniëren en welke gaat zij 

gebruiken? Is GS bereid om AGV onder curatele te stellen? 
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https://www.parool.nl/amsterdam/financiele-situatie-waterschap-amstel-gooi-en-vecht-kritiek-ingrijpen-door-provincies-dreigt%7Ebce6771a/



